

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

1. These Terms & Conditions govern the special Prices on selected Samsung Home Appliances ("Offer") available to customers upon purchasing from Samsung Online Store ("E-Store") during the period between the 19 of December 2024 until 31st of December 2024, or until stock lasts, whichever comes first ("Validity Period").

2. Samsung Rewards Program Terms & conditions apply.

3. On the purchase of T-Combo (WD25DB8995BZYL) from eStore, customer will get a voucher code of 2,025 SAR which can be redeemable on their purchase of eStore, The Voucher will be Provided after 14 days of Purchase and would be applicable only on Below Sku's.

RF59A70T1SR/ZA
RF48A4000M9/ZA
RS62R5001M9/ZA
RH64DG53M3SLZA
RH69DG803ES9ZA
RS57DG4000M9ZA
RT62K7050SL/ZA
RT58K7110BS/ZA
RT58K7050SL/ZA
RT53K6100S8/ZA
RT53DG7A60B1ZA
RT53DG7A10S9ZA
RT50K6100WW/ZA
RT47CG6442S9ZA
RT47CG6422WWZA
RT42CG6420S9ZA
RT42CG6420WWZA
RT38CG6420WWZA
RZ32M71107F/ZA
RR39M71407F/ZA
WD21B6400KE/YL
WD21B6400KW/YL
WD18T6300GP/YL
WD16T6300GW/YL
WD12TP34DSX/YL
WD90T654DBN/YL
WD80T634DBE/YL
WD25DB8995BZYL
WF24B9600KE/YL
WW11BBA046AEYL
WW90T754DBX/YL
WA21A8376GV/YL
WA18CG6786BVYL
WA16CG6886BDYL
WA16CG6786BWYL
DV17B9750CE/YL
DV16T8740BV/YL
DV90T8240SX/YL
DW60BG850FSLYL
DW60A8050FS/YL
DW60BG830FSLYL
RT47CG6432S9ZA
DW60BB890FAPYL
NE63C6317SG/ZA
NE63C6317SS/ZA
NE63C6517SS/ZA

4. The Voucher will be Provided through ecrm or by Tele Sales and Validity of Voucher will be till 31st Jan 2025.

5. The code will be provided only to those customers which does not use any other discount on purchase of T-Combo (SKU: WD25DB8995BZYL). The voucher will be provided only to those customers who purchased on RRP Price (9999SAR).

6. Delivery might be subject to some delay due to out of hand reasons.

7. In case of any close promotion communication by any channel / source, the given promotion or voucher code(s) will be for the specific and defined time only. May applicable on selected item(s).

8. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time

1. تسري هذه الشروط والأحكام الأسعار الخاصة على الأجهزة المنزلية المختارة من سامسونج ("العرض") المتاحة للعملاء عند الشراء من متجر سامسونج عبر الإنترنت ("المتجر الإلكتروني") خلال الفترة بين 19 ديسمبر 2024 حتى 31 ديسمبر 2024، أو حتى نفاذ الكمية، أيهما يأتي أولاً ("فترة الصلاحية").

2. تطبق شروط وأحكام برنامج مكافآت سامسونج.

3. عند شراء T-Combo (WD25DB8995BZYL) من المتجر الإلكتروني، سيحصل العميل على رمز قسيمة بقيمة 2,025 ريال سعودي والذي يمكن استرداده عند الشراء من المتجر الإلكتروني، وسيتم تقديم القسيمة بعد 14 يومًا من الشراء وستكون قابلة للتطبيق فقط على الموديلات في الأسفل:

RF59A70T1SR/ZA
RF48A4000M9/ZA
RS62R5001M9/ZA
RH64DG53M3SLZA
RH69DG803ES9ZA
RS57DG4000M9ZA
RT62K7050SL/ZA
RT58K7110BS/ZA
RT58K7050SL/ZA
RT53K6100S8/ZA
RT53DG7A60B1ZA
RT53DG7A10S9ZA
RT50K6100WW/ZA
RT47CG6442S9ZA
RT47CG6422WWZA
RT42CG6420S9ZA
RT42CG6420WWZA
RT38CG6420WWZA
RZ32M71107F/ZA
RR39M71407F/ZA
WD21B6400KE/YL
WD21B6400KW/YL
WD18T6300GP/YL
WD16T6300GW/YL
WD12TP34DSX/YL
WD90T654DBN/YL
WD80T634DBE/YL
WD25DB8995BZYL
WF24B9600KE/YL
WW11BBA046AEYL
WW90T754DBX/YL
WA21A8376GV/YL
WA18CG6786BVYL
WA16CG6886BDYL
WA16CG6786BWYL
DV17B9750CE/YL
DV16T8740BV/YL
DV90T8240SX/YL
DW60BG850FSLYL
DW60A8050FS/YL
DW60BG830FSLYL
RT47CG6432S9ZA
DW60BB890FAPYL
NE63C6317SG/ZA
NE63C6317SS/ZA
NE63C6517SS/ZA

4. سيتم تقديم القسيمة من خلال إدارة علاقات العملاء الإلكترونية (ECRM) أو عن طريق المبيعات عبر الهاتف وستكون صلاحية القسيمة حتى 31 يناير 2025.

5. سيتم توفير القسيمة فقط للعملاء الذين لم يسبق لهم استخدام أي خصم آخر عند شراء T-Combo (SKU: WD25DB8995BZYL). سيتم تقديم القسيمة فقط للعملاء الذين اشترىوا بسعر التجزئة (9999 ريال سعودي).

6. قد يخضع التسليم لبعض التأخير لأسباب خارجة عن السيطرة.

7. في حالة وجود أي اتصال ترويجي وثيق من خلال أي قناة / مصدر، فإن الرمز الترويجي أو رمز (رموز) القسيمة المحدد سيكون لفترة محددة ومحددة فقط. قد ينطبق على العنصر (العناصر) المحددة.

8. يحق لشركة Samsung، وفقًا لتقديرها الخاص وبموجب أي قانون معمول به، إنهاء العرض أو تعديله أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل فترة الصلاحية أو خلالها.

prior to or during the Validity Period.

9. In case of eVoucher offer, the value can only be use within the same order and cannot be redeemed later.
9. في حالة عرض القسيمة الإلكترونية، لا يمكن استخدام القيمة إلا ضمن نفس الطلب ولا يمكن استردادها لاحقاً.
10. Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
10. لن تتحمل سامسونج المسؤولية تجاه العميل عن أي خسائر و/أو تأخير و/أو أضرار من أي نوع فيما يتعلق بهذه الشروط والأحكام و/أو هذا العرض.
11. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.
11. من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كانت طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام يجب أن يخضع ويحكم ويفسر لقوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية ومثل هذه النزاعات. يجب حلها من قبل محاكمها المختصة.